



MAJLIS PERBANDARAN JASIN
77000 JASIN, MELAKA.
Tel : 06-5291 245/994

Fax : 06-529 3537

E-mail : info@mpjasin.gov.my

KENYATAAN TAWARAN SEBUTHARGA

Sebutharga adalah dipelawa kepada **Kontraktor Bumiputera yang berdaftar di Melaka serta berdaftar dengan MPJ** yang mempunyai sijil sijil berikut iaitu **Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Taraf Bumiputera (STB)** berdaftar dengan **Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)** dalam **Gred, Kategori, Pengkhususan atau kod Bidang** yang berkaitan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi kerja-kerja berikut :-

NO SEBUTHARGA	BUTIR-BUTIR TAWARAN SEBUTHARGA DAN HARGA DOKUMEN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIJUAL	TARAF DAN SYARAT PENDAFTARAN	TARIKH SEBUTHARGA DITUTUP DAN TEMPAT PENYERAHAN SEBUTHARGA
S14/2021	<p><u>TAJUK PROJEK :</u> KERJA-KERJA PEMBEKALAN POKOK HIASAN LANDSKAP UNTUK MAJLIS PERBANDARAN JASIN TAHUN 2021</p> <p><u>HARGA DOKUMEN :</u> RM 20.00</p> <p><i>Bayaran untuk dokumen sebutharga adalah secara Tunai, Draf Bank @ Kiriman Wang atas nama Yang Dipertua, Majlis Perbandaran Jasin.</i></p> <p><i>(Wang Bayaran dokumen sebutharga ini tidak akan dikembalikan)</i></p>	<p><u>TARIKH :</u> 08 MAC 2021 (ISNIN)</p> <p><u>TEMPAT :</u> Kaunter Majlis Perbandaran Jasin, 77000 Jasin, Melaka.</p> <p><u>LAWATAN TAPAK :</u> TIDAK WAJIB</p>	<p><u>TARAF :</u> Berdaftar dengan KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA</p> <p><u>Kod Bidang</u> 070201 – Tanaman / Baka / Benih Semaian</p>	<p><u>TARIKH TUTUP:</u> 15 MAC 2021 (ISNIN)</p> <p><u>MASA :</u> 12.00 tengahari</p> <p><u>TEMPAT :</u> Peti Sebutharga, Majlis Perbandaran Jasin, 77000 Jasin, Melaka</p>

1. TARIKH DAN TEMPAT DOKUMEN INI DIKELUARKAN

Dokumen Sebutharga ini boleh diperolehi di Kaunter Majlis Perbandaran Jasin, 77000 Jasin, Melaka. Dokumen ini hanya boleh diperolehi mulai **8 MAC 2021 (ISNIN)** pada waktu pejabat (**8.00 pagi hingga 4.00 petang**). Syarikat-syarikat yang berminat dikehendaki mengemukakan **Sijil Pendaftaran Dengan Majlis Perbandaran Jasin, Sijil-sijil asal dan salinan fotokopi Sijil Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Taraf Bumiputera (STB) dan CIDB atau Sijil Akaan Pendaftaran Kementerian Kewangan** ketika membeli dokumen Sebutharga.

2. TARIKH DAN TEMPAT PENYERAHAN

Sebutharga yang telah dilengkapkan hendaklah ditulis No. Sebutharga dan tajuk projek di sudut atas sebelah kiri sampul surat serta dimeterai dan dimasukkan ke dalam **Peti Sebutharga di Majlis Perbandaran Jasin** tidak lewat **jam 12.00 tengahari pada tarikh tutup**. Tawaran yang **LEWAT TIDAK AKAN DIPERTIMBANGKAN** sama sekali.

3. MPJ tidak terikat untuk menerima tawaran yang paling rendah atau mana-mana tawaran juapun.

YANG DIPERTUA,
MAJLIS PERBANDARAN JASIN, MELAKA

Tarikh Iklan : 1 MAC 2021 (ISNIN)